
SKUPSTINA
TURISTIdKE ZAJEDNICE
GRADA PULE

ZAPISNIK

s 8. sjednice Skup5tine Turistidke zajednice Grada Pula, odrZane 27. oLu)ka2023. godine u
Hotelu ParkPlaza Histria s podetkom u 12,15 sati.

Prisutni dlanovi Skup5tine: Aleksandar Suran, Mladen Sirola, Elisa Grubissa Jurman,,Walter
Kapov, Sandra Gobin,, Jasna Buii, Marino Bredevi6,, Davor Kujadin, Marko Scremin, Dolores
Dragun, Martina Gajdek, Ksenija iihor, Tomislov Josipovii, Vidas Lenka

Ostali prisutni: dlan Vijeia Boris Zgornba, dlanica Vijeda Marija Stokovii, dlan vije6a Andi
Vitasovii, direktorica Sanja Cinkopan Korotaj, djelatnik Goran Franinovi6.

Odsutni dlanovi Skup5tine su: Filip Zoridtc, Reli Slonim, Manuela Kraljevid, Biletid Elvis, Alen
Petrovi6, Mare Nikoli6, Elvis Drandi6, Dorijano Travalja,

Gradonadelnik Filip Zorili( opunomo6io je g. Mladena Sirolu da vodi sjednicu uslijed njegove
odsutnosti. g Sirola pozdravlja prisutne i utvrduje da je prisutan dovoljan broj dlanovazanjezino
odrZavanje i dono5enje pravovaljanih odluka te otvara 8. sjednicu Skup5tine TZ Pule.

g. Mladen Sirola za sjednicu predlaie sljededi dnevni red:

1. Usvajanje zapisnika sa 7. sjednice Skup5tine,
2. Izvje5de o izvr5enju programa radaza2022. godinu.
3. Izvje5taj o radu Turistidkog vijeda TZPulet2022. godini.
4. Izvje5taj o obavljenim nadzorima aktivnostima nad poslovanjem Turistidke zajednice

gradaPule 2a2022.
5. Godi5nji financijski izvje5taj i revizorsko izvje5ie o reviziji financijskih izvje3taja

31.12.2022. zaTZPula
6. Izbor Revizoraza2023. godinu.
7. Izbor dlana Turistidkog vijeia.

Na podetku Skup5tine g. Sirola informirao je prisutne da Gda. Roksanda Percan radi umirovlj*ju
i g. Tomislav Koro5ec radi promjene posla vi5e nisu predstavnici tvrtke Arena Hospitality Grupe
ved su to Dolores Dragun i Martina Gajdek kojima je zaZelio dobrodo5licu u Skup5tinu TZ Pule.
Takoder, radi prestanka rada g. Marin Dragun nije vi5e predstavnik tvrtke Pleter ve6 je to Marko
Scremin te je i njemu zaLelio dobrodo5licu.

Dnevni red sjednice usvojen je jednoglasno.
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Ad 1)

Zapisnik sa 7. sjednice Skup5tine usvojen je jednoglasno u predloZenom tekstu.

Ad2)
Mladen Sirola daje rijed direktorici da ukratko prezcntira lzvje56e o izvr5enju programa rada za

2022. godinu. Direktorica pozdravlja prisutne te izvje5duje da 6e upoznati prisutne sa Izvje56em
o izvr5enju programa ruda za 2022.godinu. U Pulije pro5le godine ostvareno 2.166.648 noienja i
427 .159 turista. U odnosu na 2021. godinu to je 40o/o vi5e dolazaka turista i 30% viSe nodenja.
Ukupni prihodi su 9.050.000,00 kn i osfvareni su u okvirima planiranoga. Administrativni
tro5kovi su na razini planiranoga, istraZivanje i strateSko planiranje odnosno Studija odrZivosti
razvoja turizma iprihvatnog kapaciteta JuZne Istre koje se provodi narazini klastera JuZne lstre
jesu na razini plana te predstoje buduii zajednidki projekti. Razvoj turistidkog proizvoda se i
dalje provodi poput zajednidkog klasterskog projekta Camino u sklopu kojeg se trasira pje5adka

staza koja povezuje sakralne znamenitosti. Za navedeni projekt dobiveno je 100.000,00 Kn iz
Fonda za udruZene koji stimulira daseTZ-i udruZuju, ali financijska sredstva nisu dostatnaza
realizaciju projekta te je za realizaciju projekta nuLna financijska participacija lokalnih TZ-a.
Pula Gradski Eir nastavio se dalje u suradnji sa HGK i UdruZenjem obrtnika, EU projekt Pulski
fortifikacijski sustav kao novi proizvod uspje5no je zavr5en te su realizirane promotivne
aktivnosti (Trst, Zagreb, Opatija i Ljubljana) te je u sklopu projektu predvideno otvaranje Malog
Rimsko kazali5ta koje je planirano u 5. mjesecu2023. godine. Ostali projekti poput gladijatorske
Skole i svjetleiih divova odvijaju se dalje, na Verudela Art Parku produZena je staza za potrebe
invalida dok se sa Dru5tvom tjelesnih invalida Istre napravila suradnja u vidu financiranja tri-
bike invalidskih kolica koja mogu koristiti dlanovi, a i svi potrebiti dok je nastavno na tu temu
zajednidki klasterski projekt ACESS u sklopu kojeg bi se prezentirali u destinaciji svi sadrZaji
osobama sa invaliditetom.
Projekt Visualia se vratila u punom obliku, takoder Dani Antike i Pula Ple5e koje se nisu mogle
odrZavati zbog pandemije korone virusa. Financirana su 82 koncerta i 17 ulidnih animacija na
razliditim lokacijama u gradu i na Verudeli. Nastavljene su manifestacije na usponu De Ville
,,Downtown", Blooms day, Pulski karneval kojije bio organiziran u drugadijem obliku kroz viSe

vikenda pod nazivoffi ,,U potrazi za Karnevalom", Advent te Pula Maraton u sklopu kojeg je
nastupilo 1000 trkada iz viSe zemalja. Podvodno mapiranje plaZa za snoorkeling planirano je na

dvije lokacije u kampu Stoja i na Verudeli kod plaZe Hawajka te predstoji postavljanje
informativnih tabela. Financirao se ATP Champions tour u Areni, te Pulske pride - manifestacije
organizirane u suradnji sa gradom. Sufinanciralo se 116 manifestacija drugih subjekata te niz
manifestacija oko Nove godine. Ljetni sajam obrtnika organizirao se prema planu, detiri
manifestacije zaDane trgovinama te bike obilasci. Promocija je odradena u okviru plana te su

odradene marketin5ke suradnje saTZ Istrom ( SMP-om ), turistidkim poduze6ima i samostalno.
Sajam i poslovne radionice uve6ane suizrazloga jer se odludilo krajem godine odlazak na sajam
u 1 . mjesecu 2023. u New York gdje se preko HTZ-a dobio povoljan Stand te su AHG, TZ Pila i
TZ Istra participirali I /3 tro5kovima. Nastup je bio izuzetno dobar te je vladao veliki interes.
Primarno se promovirao novi Hotel Brioni uz sve ostale smjeitajne kapacitete, aktivnosti i
atrakcije na podrudju destinacije Pule. Za organizatore putovanja i dolazak agenata bilo je dosta
upita te su sredstva bila neito vi5a od planiranog, dok je stavka Kreiranje promotivnog materijala
( plan grada i broSura manifestacije ) bila na ruzini plana. Sa sustavom E-vistitor tijekom 2022.
bilo je tehnidkih pote5ko6a jer su mijenjali koncept programa, ali se na kraju uspjelo sve rijeSiti.
Pod upravljanjem kvalitetom u destinaciji veiije postotak izruzlogajer se sufinancirao smje5taj
djelatnika MUP-a za odjel radnih dozvola stranaca. Model sufinanciranje prve pomodi i MUP-a
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preko sustava TZ-a direktorica je iskazala da nije u potpunosti dobar obzirom da bi se

financiranje tih aktivnosti trebali rje5avati unutar njihovog sustava. Poticanje na oduvanje i
uredenje okoliSa je manje l5o/o iz razloga Sto ie se jedan dio uredenja kruZnog toka sufinancirati
u ovoj godinijer se radovi nisu stigli odraditi. Financiralo se di5denje podmorja, ekolo5ke akcije,
odrZavanje pje5adkih - biciklistidkih staza te kontrola utjecaja galebova. U turistidkoj sezoni
2022. aktivno je bilo 2.825 iznajmljivada Sto je 9% vi5e nego 2021. godine, u 4,485 smje5tajnih
jedinica Sto je 8 % vi5e nego lanjske godine, 13.348 osnovnih lelaja(8,6yo vi5e) uz popunjenost
od 67 dana navela je direktorica. U sustavu e - vistor uneseno je 4.770 obveznika (stanodavci,
vikenda5i i novi iznajmljivadi) , realizirane su edukacije za iznajmljivade te se suradivalo se sa

svim bitnim dionicima i provodili se svi potrebni zadaci. Zakljulno, ulazak u 2022. godinu bio je
optimistidan, zavr5ila je pandemija, ali je nastala ratna situaciia u Ukrajini. Zavrino, 2022.
godina bila je uspje5na Sto dokazuje da turizam vi5e nije luksuz nego potreba a u dokaz tome ide
dinjenica za povetanjem 30 % vi5e nodenja nego 2021. godine. Odradile su se sve manifestacije
te je posjedenost istih bila jako dobra. Kroz razna dogadanja radilo se na oZivljavanju centra
grada, radi se na projektu sa osobama sa tjelesnim invaliditetom te 6e se taj segment ponude
intenzivnije promovirati. Kroz studije ie se provoditi projekti da budemo kvalitetniji i odrZiviji
iako to ne ovisi toliko o TZ-ima koliko o opiinama i gradovima. Medu dolascima najvi5e
dolazaka ostvareno je izNjemadke (641.463 no6enja), dok slijede gosti iz ltalije, domaii gosti,
Austrijanci, Slovenci itd. Vezano za ostvarenje nodenja po kapacitetima najvedi rast osWarili su

se u objektima koji su u 2020. godini zbog pandemije imali najvedi pad: hosteli (105%), hoteli
(40%), kampovi (34%) a najmanji rast u komercijalnim objektima imali su plovni objekti (2loh),
turistidki apartmani, turistidka naselja (26%), sobe i kute za odmor (27%) i mali iznajmljivadi
(30%) zakljudila je direktorica. Predsjedavajudi g. Sirola zahvalio se direktorici na prezentaciji,
otvorio raspravu za Sto nije bilo dodatnih komentara.

Izvje56e o izvr5enju programa radaza2022- godinu usvojeno je jednoglasno.

Ad_:i
g. Sirola zamolio je direktoricu da ukratko prezentira Izvje5taj o radu Vijeda, nakon dega je ona
to ukratko udinila i izvijestila da su tijekom godine odrZane 4 sjednice Turistidkog Vijeia te da je
Turistidko vijeie tijekom 2022. godine izvr5ilo sve obveze propisane Zakonom o turistidkim
zajednicama i odredbama Statuta te pratilo rad direktorice.
G. Sirola otvorio je raspravu zasto se nitko nije javio.

Izvje5taj o radu Turistidkog vijeia TZPule 2a2022. godinu usvojen je jednoglasno

Ad 4)
G. Sirola otvorio je novu todku vezano za lzvjeitaj o obavljenim nadzorima aktivnostima nad
poslovanjem TZPvle 2a2022. godinu te daje rijed direktorici.
Pod ovom todkom direktorica je pojasnila da Skup5tina vodi nadzor, ali je zakonom redeno da
revizija moZe vr5iti nadzor poslovanja u ime Skup5tine. Od strane revizora utvrdeno je da je
financijski plan u svim materijalno znalajnim odrednicama, sastavljen sukladno propisima
kojima se ureduje financijsko poslovanje i radunovodstvo neprofitnih organizacija. Kljudne
informacije o financijskim izvje5tajima temeljem obavljene revizije financijskih izvjeltaja za
2022. godinu navedenog izvjeStaja, te je utvrdeno da su pokazatelji financijskog poloZaja TZ
grada Pule u skladu s smjernicama Ministarstva turizma i sporta te je provjereno raspolaganje
sredstvima TZ grada Pule. Provedenim procedurama za lzvjestaj utvrdeno je materijalno i
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financijsko poslovanie iraspolaganjeTZ grada Pule u 2022. godini bilo uskladeno sa zahtjevima
zakonodavnog okvira i internih akata. G. Sirola stavio je na glasanje Izvjestaj o obavljenim
nadzorima aktivnostima nad poslovanjem TZ Pule za 2022 godinu za ito nije bilo dodatne
rasprave.

Izvje5taj o obavljenim nadzorima aktivnostima nad poslovanjem Turistidke zajednice grada Pule
2a2022, godinu usvojeno je jednoglasno.

Ad s)
Zamjenik predsjednika daje rijed direktorici da prezentira godi5nji financijski izvje5taj i

revizorsko izvje5de o reviziji financijskih izvje5taja 31.12.2022. zaTZPula.
Direktorica informira prisutne da je rijed o klasidnom izvje5taju prema kojem stoji da izvjeStaji
istinito i ferprikazuju financijski poloZaj na dan 31.12.2A22. godine i financijsku uspje5nost za
godinu tada zavr5enu u skladu sa Zakonom o financijskom poslovanju i radunovodstvu
n eprofi tn ih or ganizacija.
G. Sirola otvorio je raspravu, te kako je nije bilo stavio je na glasanje financijski izvje5taj i
revizorsko izvje56e o reviziji financijskih izvje5taja 31.12.2022. zaTZ Pula.

Godi5nji financijski izvje5taj i revizorsko izvje5ie o reviziji financijskih izvjeltaja3l.12.2022
godine zaTZ Pula usvojen je jednoglasno.

Ad 6)
G. Sirola da je rijed direktorici da kratko upozna dlanove vezano za izbor revizora za 2023.
godinu. Direktorica je rekla kako se zakonski svake godine treba izabrati revizorsku kuiu koja
6e vr5iti nadzor te je prijedlog da se nastavi dalje suradnja sa firmom Kuli6 & Sperk.
g. Sirola nakon prijedloga za raspravu koje nije bilo, daje na glasanje prijedlog zaizbor revizora
2a2023. godinu.

2a2023. godinu jednoglasno je izabran revizor Kuli6 & Sperk

Ad 7)
g. Sirola informirao je prisutne da g. Igor Skatar nije vi5e dlan SkupStine ni Vijeda te predlaZe

umjesto njega g. Aleksandra Surana kao predstavnika marine koje imaju znatajan udio u turizmu
Pule. Mandat novo izabranog dlana trajat 6e do kada i drugim dlanovima Vijeda tj.2024. godine
kada 6e biti izborna Skup5tina. Zamjenik predsjednika pitao je ostale dlanove dali imaju drugi
prijedlog za Elana za ito se nitko nije javio te stavio na glasanje da g. Aleksandar Suran bude
novi dlan Vijeda.
ilanovi Skupitine jednoglasno su prihvatili prijedlog izbora Aleksandra Surana u Turistidko
vijeie.
Zamjenik predsjednika zaLelio je dobrodo5licu novom dlanu vije6a g. S,r.*.tu te zakljudio
sjednicu.
Sjednicaje zavr5ena u 13.00 sati.

Zapisnitar
Goran Franinovid

Zamjenik predsjednik:
Mladen Sirola
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